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نشســت خبــری وزنه بــرداری در ادامه 
نشست های رســانه ای کاروان اعزامی 
چیــن،  هانگــژوی  بــه  ایــران  ورزش 
حواشــی و رنگ و بوی ویژه تری نســبت 
به جلســات رســانه ای مشــابه داشــت 
زیــرا وزنه بــرداری بــه عنــوان یکــی از 
امیدهای اصلی کاروان ورزش ایران در 
تاریــخ برگــزاری بازی هــا از ابتدا تاکنون 
همــواره رشــته ای مهــم و پرامیــد بــرای 
مدال آوری بوده است. در کنار اهمیت 
و شــرایط ویژه  ای که این رشــته در بین 
رشته های ورزشی اعزامی به بازی های 
آسیایی هانگژو دارد، یکسری انتقادات 
مهــم نیــز حــول و حوش تیــم مدیریتی 
و فنــی اعزامــی بــه ایــن دوره از بازی هــا 
وجود دارد که اتفاقاً در نشست خبری 
برگــزار شــده برخی از این موارد ســؤال 
اصلی ما از رئیس فدراسیون و اعضای 
کادرفنــی مــردان و زنــان بود. ســؤالاتی 
کــه دغدغــه روز خانواده وزنه بــرداری و 
ورزش کشــور است اما مطرح کردنش 
در جمــع اهالی رســانه خیلــی به مذاق 
سجاد انوشیروانی و کادرفنی او خوش 
نیامــد. زیرا انوشــیروانی و نایب رئیس 
او بهــداد ســلیمی به جــای پاســخ بــه 
ســؤالات مطــرح شــده، بــا واکنش هــا 
داشــتند  کــه  تنــدی  و عکس العمــل 
در عمــل ثابــت کردنــد کــه هنــوز بــرای 
مدیریتــی  کرســی  روی  نشســتن 
فدراســیون بزرگــی مثــل وزنه بــرداری 
و هدایــت ایــن مجموعــه بــه ســمت 
موفقیــت هــم جــوان هســتند و هــم 
کم تجربــه. بــه هــر روی موضوعاتــی 
کــه مــد نظــر مســئولان فدراســیون 
وزنه بــرداری در این نشســت بود، جای 
نقــد بســیار دارد امــا چــون دغدغــه مــا 
وزنه بــرداری اســت و کســب موفقیــت 
تیم هــای ملــی در رقابت هــای جهانــی 
ریــاض و بازی هــای آســیایی هانگــژو، 
ســعی می کنیــم منطقــی بــا واکنــش 

مســئولان  مبتدیانــه  و  غیرمعقــول 
وزنه بــرداری در ایــن نشســت خبــری 
واقعیت هــا  تحلیــل  کنیــم.  برخــورد 
و حقایقــی کــه امــروز بــر وزنه بــرداری 
ایــران حکمفرمــا اســت قطعــاً می ماند 
بــرای بعــد از جهانی ریــاض و بازی های 
آســیایی هانگــژو تــا ببینیم حــرف کادر 
فنــی و مدیریتــی وزنه بــرداری چقــدر با 
عملشــان در آوردگاه هــای معتبر پیش 
رو برابر اســت و صدق خواهد داشــت.

 
ناپخته و عصبی!

وزنه بــرداری  خبــری  نشســت  در 
داشــتیم  کــه  وظیفــه ای  برحســب 
چنــد ســؤال از ســجاد انوشــیروانی بــه 
عنــوان رئیــس فدراســیون، همینطــور 
ســرمربیان تیم هــای ملــی مــردان و 
زنــان پرســیدیم. ســؤالاتی کــه دغدغه 
روز وزنه بــرداری بــود اما اصــاً به مذاق 
مســئولان وزنه بــرداری خــوش نیامــد 
زیــرا آنهــا نــه تنهــا پاســخی برای ســؤال 
مطرح شده ما نداشتند، بلکه  با سوق 
دادن مباحــث بــه ســمت موضوعــات 
حاشــیه  بــه  را  نشســت  شــخصی 
بردنــد! ســؤال ابتدایــی کــه ازکادرفنــی 
وزنه برداری داشــتیم ایــن بود که ما در 
بازی هــای آســیایی 2018، 4 مــدال )2 
طــا، 1 نقــره و 1 برنــز( کســب کردیــم. 
شــما کــه قــرار اســت 7 نفــر در بخــش 
مــردان در اوزان )81، 96، 109 و 109+ 
کیلوگرم( به بازی های آســیایی هانگژو 
اعــزام کنیــد و همینطــور 3 وزنه بــردار 
زن بــرای اعــزام بــه ایــن رقابت هــا در 
نظــر داریــد، چــه ارزیابــی از عملکــرد 
تیــم داریــد و رنــگ مدال هایتــان را بــه 
نســبت 4 ســال قبل چطــور  پیش بینی  

می کنیــد؟
ســؤال بعــدی مــا ایــن بــود کــه شــعار 
حداکثــری  جــذب  شــما  انتخاباتــی 
اسپانســر و رفــع دغدغه هــای مالــی 
وزنه بــرداری بــود اما چرا امروز به خاطر 
6 میلیــارد بدهــی ایــن همــه دغدغــه 
وعده هــای  پــس  نگرانیــد؟  و  داریــد 

چــه شــد؟ انتخاباتی تــان 

ســؤال پایانــی ما هم در مورد نداشــتن 
پشــتوانه و بی انصافــی در خصــوص 
عملکــرد فنی و مدیریتی گذشــته بود. 
اینکــه الان تمــام نفراتــی کــه در اختیار 
دو تیــم مردان و زنان هســتند، حاصل 
اســت.  گذشــته  در  پشتوانه ســازی 
نفراتــی همچــون حســین ســلطانی، 
رضادهــدار،  جــوادی،  میرمصطفــی 
امیرحقوقــی، مهــدی کرمــی، پیمــان 
داودی،  علــی  شــریفی،  آیــت  جــان، 
علیرضــا یوســفی و... کــه همگــی در 
سیســتم قبلی کشــف شــده و پرورش 
یافتند و امروز در اختیار کادرهای فنی 
وزنه برداری هســتند اما قطعاً پاســخی 
کــه انوشــیروانی و کادرفنــی او بــه مــا 
دادنــد در نــوع خود جالب توجه بود. با 
ادبیاتی غیرمعقول و دور از شأن رئیس 
فدراســیونی بــه بزرگی وزنه بــرداری که 
در ادامــه بخشــی از آن را بــا هــم مــرور 

می کنیــم.
 

IOC مسیرمان را سخت کرده 
است!

سجاد انوشیروانی در خصوص شرایط 
وزنه بــرداری در مســیر اعــزام به جهانی 
ریــاض و هانگــژوی  چیــن  می گویــد: 
ویــژه  شــرایط  یــک  در  »وزنه بــرداری 
قــرار دارد، دو مســابقه حســاس پیش 
روی ماســت. مســابقه جهانــی یکــی از 
انتخابی هــای اصلــی المپیــک اســت، 
آســیایی  بازی هــای  هــم  آن  از  پــس 
هانگــژو پیــش رو اســت که مســابقات 
حساســی بــرای کاروان ورزش ایــران 
اســت. تــاش می کنیــم نتایجــی در 
شــأن وزنه بــرداری کســب کنیــم امــا 
نمی توانــم  الان  از  را  مدال هــا  رنــگ 
پیش بینــی کنــم ولــی ایــن را می گویــم 
کــه مــا هــم در جهانــی ریــاض و هم در 
چیــن  هانگــژوی  آســیایی  بازی هــای 
شــانس مدال آوری حتی طایی شــدن 
شــرایط   IOC متأســفانه  داریــم.  را 
ایجــاد  وزنه بــرداری  بــرای  ســختی 
اوزان  بــا  کــرده، مســابقات مختلــف 
متفــاوت در هــر رویــداد، کار را بــرای 

مــا ســخت کــرده اســت! به طــور مثال 
در مســابقات جهانــی 10 وزن داریم که 
بــا اوزان بازی هــای آســیایی متفــاوت 
است. هفت وزن در بازی های آسیایی 
خواهــد بــود و از این اوزان صرفاً ۵ وزن 
در المپیــک خواهــد بود کــه کار را برای 

فدراســیون ســخت کــرده اســت.«
 

اسپانسرها سمت وزنه برداری 
نمی آیند!

جــذب  مــورد  در  انوشــیروانی 
اسپانســرهای مالــی کــه شــعار اصلــی 
تبلیغاتــی او بــرای رســیدن بــه کرســی 
ریاســت در فدراسیون وزنه برداری بود 
تأکیــد دارد: »مــا آمــار را اعام می کنیم 
و برخــی از آن سوءاســتفاده می کننــد و 
علیــه وزنه بــرداری می نویســند. از ایــن 
گروه هــا ترســی نداریم اما بایــد بدانید 
کــه هالتــر اســتاندارد بانوان نداشــتیم 
امــا تیــم ملــی بانــوان در حــال فعالیت 
بــود. وزنه بــرداری هــم رشــته ای اســت 
کــه جذابیت هــای لازم را بــرای جــذب 
اسپانســر نــدارد و حامیــان مالی خیلی 
ســمت مــا نمی آینــد! برخــی افــراد در 
چنــد مــاه پیــش کــه در فدراســیون 
بودنــد مخالــف مــا نبودنــد امــا الان در 
یــک گــروه در مــورد آینــده وزنه برداری 
صحبــت می کننــد و بــرای افــرادی کــه 
مجیزگــوی افراد معلوم الحال هســتند 
و  میلیــارد  اول 10  متأســفم. همــراه 
ســتاد مبــارزه بــا مواد مخــدر 6 میلیارد 
بــه مــا کمــک مالــی داشــتند، حســاب 
فدراســیون مشــخص اســت. در 1۵ 
مــاه گذشــته درآمــدی کســب کردیــم 
کــه فدراســیون های قبلــی نتوانســتند 
درآمدزایــی کننــد. )موضوعــی خــاف 
واقــع کــه در عمل شــاهد عکس آن در 
مجموعــه وزنه بــرداری ایران هســتیم( 
شــرایط در ورزشــگاه آزادی مشــخص 
تمــاس  حــال  در  برخــی  امــا  اســت 
تماس هــا  هســتندکه  اســتان ها  بــا 
دارد.  وجــود  هــم  آنهــا  پیام هــای  و 
وزنه بــرداری نیــاز بــه حمایــت دارد امــا 
بایــد قضــاوت را بــه بعــد از بازی هــای 

آســیایی و المپیــک موکــول کنیــم.«

بعد از ریاض و هانگژو اگر بد 
بودیم انتقاد کنید

انوشــیروانی بــا بیــان اینکــه اگــر رکورد 
وزنه بــرداران کاهش پیدا کند گردنش 
از مــو باریک تــر اســت، می گویــد: »اگر 
می شــد  برگــزار  قبــل  ســال  بازی هــا 
حقیقتــاً مــا شــانس مــدال برنــز هــم 
نداشــتیم. )ادعایی غیرواقع، زیرا سال 
قبــل رســول معتمــدی مصــدوم نبود و 
شــانس اصلی طــا در تمامــی میادین 
بــه شــمار می رفــت. باقــی ملی پوشــان 
نیــز شــرایطی ایده آل و بــه مراتب بهتر 
از حــال و روز امروزشــان داشــتند( امــا 
امــروز از کســب مــدال طــا صحبــت 
می شــود. مــا در تــاش هســتیم کــه 
بــدون نقــص کار را جلــو ببریــم. انتظار 
از این رشــته بالاســت اما تحقیق کنید 
چــرا وزنه بــرداری بــه ایــن روز افتــاده و 

هالتــر بــه کشــور وارد نشــده اســت؟
 

 انتقاد از انتقادها
در  وزنه بــرداری  فدراســیون  رئیــس 
خصــوص انتقادهایــی کــه نســبت به او 
و تیمــش در وزنه بــرداری وارد می شــود 
تأکیــد دارد: »کار کــردن در وزنه بــرداری 
آســان  اصــاً  و  نیســت  شــوخی بردار 
نیســت. مــا وعــده حمایــت گرفتیــم. 
بروید ببینید به سایر هیأت ها چه پولی 
داده انــد و بــه هیأت هــای مــا چه مبلغی 
اختصــاص یافتــه اســت؟ بــه یکــی از 
هیأت های اســتانی مــا 4 میلیون تومان 
داده بودنــد. اگــر نــگاه 1۵ ســال پیــش 
بــه وزنه بــرداری وجــود نداشــته باشــد و 
بودجه و تجهیزات لازم اختصاص داده 
شــود می توانیم موفق باشــیم. تیم ملی 
یــک ســت هالتر و صفحــه وزنه بــرداری 
نگرفتیــم  خوبــی  نتایــج  اگــر  نــدارد! 
حــق داریــد کــه انتقــاد کنیــد. برخی هــا 
بــه خاطــر دو میلیــون تومــان حقــوق 
پایین تــر مخالــف بنــده شــده اند. بــه 
 نظــرم در حال حاضر انتقادها منصفانه 

نیست.«

رضا عباسپور
روزنامه نگار

امیر صدیقی: ووشو 
دو فدراسیون است

رئیس فدراســیون ووشــو به انتقاد 
از بودجه اختصاصی وزارت ورزش 
و کمیتــه ملــی المپیــک پرداخــت. 
امیــر صدیقــی با بیان اینکه ووشــو 
در حال حاضر دو فدراسیون است، 
گفــت: »در خصــوص بودجــه ای 
کــه کمیتــه ملــی المپیــک در نظــر 
گرفتــه، در هیــأت اجرایــی بحــث 
کــردم. ووشــو 2 رشــته متفــاوت 
را تحــت پوشــش دارد و می توانــد 
در قالــب 2 فدراســیون در نظــر 
گرفته شــود؛ موضوعــی که کمیته 
المپیــک و وزارت ورزش نیــز آن را 
تأییــد کردنــد. عــدد بودجــه شــاید 
کفــاف 2 الــی 3 مــاه اردوهــای ما را 
بدهــد، امــا قــول داده شــده کــه با 
نتیجه گیــری جبران شــود و کمیته 
حمایــت بیشــتری کنــد. در ســال 
گذشــته کمیتــه المپیــک حمایت 
کــرد. وزارت هــم در ایــن چنــد مــاه 
حمایــت کرده، ولی اعــداد با توجه 
بــه حجم اعزام ها و رویدادها کافی 
نیســت، چــون بــرای 80 ورزشــکار 

هزینه ها سنگین است.«
 

معرفی ترکیب 
کوراش و ووشو 

برای هانگژو
ترکیــب تیم های ملی کوراش، تالو 
و ســاندا ایران به منظور حضور در 
بازی هــای آســیایی 2022 هانگــژو 
اعــام شــد. زهــرا باقــری، ملیــکا 
آقایــی و طاهــره  امیدونــد، دنیــا 
آذرپیونــد در بخش بانوان و مجید 
وحیــد بریمانلــو، صــادق آذرنــگ 
و جــواد مــرادی در بخــش آقایــان 
ترکیــب تیــم کــوراش را تشــکیل 
قبله نمــا،  حســین  می دهنــد. 
احســان  مجیــری،  محمدعلــی 
پیغمبــری و شــاهین بنی طالبی در 
تالــو مــردان و زهــرا کیانــی، هانیــه 
رجبــی و مینا پناهــی در تالو بانوان 
نیــز نمایندگان ایــران در بازی های 
آســیای هانگژو هســتند. شهربانو 
منصوریــان و الهــه منصوریــان نیز 
در ســاندا بانــوان به ایــن رقابت ها 
اعــزام می شــوند. لیســت نهایــی 
تیــم ملــی ســاندا مــردان در انتظار 
تأیید ستاد عالی بازی های آسیایی 
بــوده و لیســت تالــو مــردان و زنان 
و همچنین ســاندا بانــوان به تأیید 
آســیایی  بازی هــای  عالــی  ســتاد 

رسیده است.

علیرضا سهرابیان:

گمرک فکر می کند 
اموال قایقرانی 

دزدی است!
رئیــس فدراســیون قایقرانی عنوان 
کــرد کــه موضــوع دو رقمــی شــدن 
مدال رشــته قایقرانــی در بازی های 
آســیایی را زمانی مطرح کرده است 
که آب دریاچه 2 متر کاهش نیافته 
و رشته دراگون بوت نیز توسط ستاد 

عالی بازی ها، حذف نشده بود.
علیرضا سهرابیان در نشست خبری 
فدراسیون های اعزامی به بازی های 
آســیایی هانگژو که در محل کمیته 
ملی المپیک برگزار شــد، می گوید: 
»رقابت بسیار سختی برای بازی های 
آســیایی هانگــژو داریــم و امیــدوار 
هستیم بتوانیم موفق باشیم. چند 
ســالی اســت ورزشــکاران قایقرانــی 
خود را برای چنین روزی آماده کرده 
بودند و با توجه به تعویق مسابقات 
بــه دلیــل کرونــا، برنامه ریزی هــای 
صورت گرفته مدنظر قرار گرفت.«

رئیــس فدراســیون قایقرانــی ادامه 
می دهد: »وظیفه رئیس فدراسیون 
این اســت که دســت دردهان شــیر 
کند و پول دربیاورد. اما سؤال من این 
اســت که آیا از ســوی منابع دیگر ما 
حمایت شدیم؟ آیا به رشته ای مثل 
قایقرانــی توجه شــده اســت؟ وقتی 
این رشته صحبت از دو رقمی شدن 
مدال می کند، باید برای کمک به آن 
فعالیت شود. وقتی اداره گمرک فکر 
می کند اموال قایقرانی دزدی است 
و آن را ترخیــص نمی کنــد، آیا کســی 

به ما کمک کرد؟«

تلاش می کنیم 
نتایجی در شأن 

وزنه برداری 
کسب کنیم اما 
رنگ مدال ها را 

از الان نمی توانم 
پیش بینی 

کنم ولی این را 
می گویم که ما 
هم در جهانی 

ریاض و هم در 
بازی های آسیایی 

هانگژوی چین 
شانس مدال آوری 
حتی طلایی شدن 

را داریم

قدم در مسیر اشتباهی!
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بهداد سلیمی:

10 نفر به هانگژو اعزام می شوند

بهداد ســلیمی با اشــاره به بازی های آســیایی هانگژو گفت: »تا حدود زیادی 
نفــرات قطعــی اســت و هفــت مــرد و ســه زن بــه بازی ها اعــزام می شــوند. در 
جلســات ســتاد عالــی بازی هــا ایــن موضــوع مطــرح شــد کــه تعــداد نفــرات 
وزنه بــرداری مشــروط بــه نتایــج جهانــی عربســتان اســت و ممکــن اســت به 
 ۵ مــرد و ۲ زن کاهــش یابــد ولــی رونــدی کــه پیــش مــی رود نشــان از اعــزام

10 نفر دارد.«
 

کوروش باقری:

دادن قول کسب مدال در هانگژو سخت است

عضــو کمیته فنی فدراســیون وزنه برداری مشــاور فنــی تیم های ملی بانوان 
گفــت: »در بازی هــای آســیایی ناامیــد نیســتیم و شــانس مــدال داریــم. بــا 
توجــه بــه ســابقه وزنه بــرداری بانــوان و اینکــه قبــاً در ایــن رویــداد نبودیم، 
کار یــک مقــدار زیادی ســخت اســت. با ســه نفر قرار اســت در ایــن بازی ها 
حاضر شــویم. حضور الهام حســینی و الهه رزاقی قطعی شــده و بین فاطمه 

کشــاورز و ریحانــه کریمــی نیز یــک نفر انتخاب می شــود.«
 

نواب نصیرشلال:

وعده دادن درباره رنگ مدال دروغ است

نصیرشــال در خصــوص پیش بینــی از رنــگ مــدال وزنه بــرداران ایــران در 
بازی های آســیایی هانگژو گفت: »وعده دادن برای رنگ مدال دروغ اســت 
چــرا کــه شــرایط مســابقه غیرقابــل پیش بینی بــوده و اگر کســی رنگ مدال 
را عنــوان کنــد در واقع کار دقیقی نیســت. مســابقه شــرایط خاص خودش 
را از لحــاظ روحیــه ورزشــکار، آمادگــی ذهنــی، وزن کــم کردن و شــرایط رقبا 

دارد و بــا ایــن اوصــاف پیش بینــی ما حدودی اســت.«


